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Kennisnemen van
de meest recente ontwikkelingen omtrent de inzet van Hotel Van der Valk Hotel Volendam als
opvanglocatie voor het COA.

Inleiding
Begin mei is uw Raad geinformeerd (349-138) over het verzoek van het COA inzake het realiseren van een
tijdelijke opvanglocatie binnen de gemeentegrenzen van Waterland. Toegezegd is u te informeren over
actuele ontwikkelingen.

Stand van zaken
Het COA en het Van der Valk Hotel Volendam in Katwoude hebben onderzocht of het hotel gedeeltelijk
beschikbaar gesteld kan worden voor opvang met ingang van 1 oktober 2023. Zij hebben hierover een
akkoord bereikt en een overeenkomst gesloten voor een periode van zes maanden met een optie tot
verlenging met zes maanden. Bij het afsluiten van deze overeenkomst had de gemeente geen rol, anders
dan medewerking verlenen aan het verzoek. Het is nu echter aan de gemeente om met het COA
afspraken te maken over verantwoordelijkheden in een zogeheten bestuursovereenkomst.
Voor deze bestuursovereenkomst is het van belang dat we beschikken over informatie die het COA moet
verstrekken. Welke doelgroepen willen ze huisvesten? Welke aantallen betreft het? Wat is de duur van
de overeenkomst? Maar er moeten ook afspraken vastgelegd worden over financiën en communicatie.

We willen u graag zorgvuldig en goed informeren, maar zonder definitieve informatie van het COA is dit
lastig. Op basis van de eerste schouw gaat het COA uit van opvang van 160 vluchtelingen. Er wordt
gedacht aan huisvesting van 40 AMV'ers (alleenstaande minderjarige vluchtelingen). De overige plekken
zijn voor zogeheten reguliere opvang (iedereen die niet onder AMV valt). Het is echter mogelijk dat er
nog iets in deze verhouding wijzigt. Bij het COA willen wij sturen op een gemêleerde groep van deze
overige vluchtelingen.

Informatiebijeenkomst omwonenden
We begrijpen dat het belangrijk is om alle betrokken partijen (omwonenden, Raad en buurgemeenten)
mee te nemen en te betrekken. In overleg met het COA willen we daarom een informatiebijeenkomst
organiseren op woensdagavond 30 augustus 2023. Op deze avond is het COA aanwezig met een team dat
meer kan vertellen over de dagelijkse gang van zaken bij de opvang (o.a. dagbesteding, leefbaarheid,
veiligheid) en vragen kan beantwoorden.



Regio
In de regio werken we met gemeenten samen bij de taakstelling voor opvang van zowel statushouders als
vluchtelingen. Ook voor deze samenwerking is het belangrijk om zo spoedig mogelijk duidelijkheid te
krijgen over doelgroepen en aantallen. We kunnen dan in de regio proberen afte stemmen hoe de
opvang in Katwoude past binnen de opgelegde taakstelling van de regio.

Communicatie
Omwonenden en buurgemeente Edam-Volendam ontvangen gelijktijdig met dit RID een brief over de
laatste ontwikkelingen en de vooraankondiging van de informatiebijeenkomst.

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,
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